
Runner’s Pack Collection (Alumni) 

CUHK 10K Night Challenge 2019 

 

Dear Sir/Madam, 

 

Thank you for participant into the CUHK 10K Night Challenge 2019. 

You may collect your runner’s pack at the University Sports Centre, CUHK in the 

following date.  

5 March 2019 (Tue) from 2:30p.m. – 9:00 p.m. 

6 March 2019 (Wed) from 9:30 a.m. – 9:00 p.m. 

7 March 2019 (Thur) from 9:30 a.m.- 9:00 p.m. 

 

Please present the ID card used for enrolment (HKID) upon your collection of 

runner’s pack. 

If you are unable to collect your runner’s pack in person during the period of 

collection, you may authorize someone to do it on your behalf. The person is 

required to present the attached authorization letter and a copy of your ID used for 

enrolment (Student ID/Staff ID/HKID(Alumni)). 

 

Runner pack are also available on the competition day (8 March, 2019) at the 

information centre at the south plaza of Pak Shek Kok Promenade.  However, you 

may spend the time in the queue. No immediately service is guarantee. 

 

If you have not settle the entry fee, please do so by 5 p.m., 5 March 2017, either in 

person at the counter of University Sports Centre, CUHK, or by post (crossed cheque 

payable to “The Chinese University of Hong Kong” with your name, ID and contact 

no. at the back of it, and please mark “CUHK 10K Night Challenge 2019” on the 

envelope). 

 

Thank you for your support to CUHK 10K Night Challenge 2019! 

 

 

 

PE Unit, CUHK 

 

 

 



領取選手包須知 (校友) 

2019香港中文大學十公里夜跑 

 

尊敬的先生/女士， 

 

感謝您參加 2019香港中文大學十公里夜跑。 

您可以在以下日期親臨到香港中文大學體育中心領取您的選手包。 

2019年 3月 5日（星期二）下午 2:30至 晚上 9:00。 

2019年 3月 6日（星期三）上午 9:30至 晚上 9:00 

2019年 3月 7日（星期四）上午 9:30至 晚上 9:00 

 

在領取您的選手包時，請出示用屬於你的身份證明文件（香港身份証)。 

如果您無法親自領取選手包，您可以授權某人代表您領取屬卞於您的選手包。

但該人必須出示所附的授權書和身份證明文件複印本（學生證/員工中大通/ 香

港身份証(校友)）。 

 

比賽日（2019年 3月 8日），白石角海濱廣場南廣場的資訊中心亦提供領取選

手包服務。但是，您可能會花上一點時間排隊領取。 

 

如果您尚未支付報名費，請於 2017年 3月 5日下午 5點之前，親自到香港中文

大學體育中心櫃檯或郵寄（劃線支票支付給“香港中文大學”）您的姓名，身

份證號碼和聯繫號碼，請在信封上註明“CUHK 10K Night Challenge 2019”。 

 

感謝您對 2019香港中文大學十公里夜跑的支持！ 

 

 

 

香港中文大學體育部 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



代領選手包授權書 

 
本人 ___________________ [閣下的姓名] _____________________ (閣下的學生

證、教職員證或校友證或身份證號碼), 現授權  

___________________ [代領人姓名], 證件號碼為_____________________ (代領

人的學生證、教職員證或校友證或身份證號碼) ，代為領取本人香港中文大學

10公里夜跑選手包 1個，特此證明。 

 

日期：_____________________       (代領人)簽署 

___________________ 

Collect Runner Pack Authorization Letter  

I, _______________________ [name] ______________________ (CU Link Card/CU 

Alumni Card / HKID Number of you) hereby authorize_______________________ 

[name of authorized person] of _________________________ (CU Link Card/CU 

Alumni Card/HKID Number of authorized person) to collect the runner pack of The 

Chinese University of Hong Kong 10K Night Challenge on my behalf. 

 

 

Date:______________________________  (authorized person) 

Signature:___________________ 

 


